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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Kaszab Csaba volt kőbányai szocialista alpolgármester ügyében történt-e vádemelés, vagy
még mindig nyomoznak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Kovács Tamás legfőbb ügyészhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr !

2005 szeptemberében Kaszab Csabát egy volt üzlettársának vallomása alapján vesztegetésse l
gyanúsította meg az ügyészség, sőt házkutatást is tartottak az alpolgármesteri irodájában .
Kihallgatták a képvisel őtestület több tagját, és ezek során kiderült, hogy a Gergely-Sibrik-
bánya rekultivációja során eltűnt pénzek ügyére is kiterjedt a Kaszab Csaba elleni vizsgálat .
Azóta eltelt több mint 2 év, és semmi hír nincs az ügyészség Kaszab Csaba elleni eljárásáról .
Kőbányán azóta számos újabb korrupciógyanús ügy került nyilvánosságra, és az általáno s
közvélekedés, (pártállásra való tekintet nélkül!!!), hogy Zuchslag János ügye eltörpül Kasza b
Csabának és Novák Gyulának, az MSZP jelenlegi k őbányai elnökének gazdasági ügyeihe z
képest .

Kőbányán köztudott, hogy Kaszabéknak a túlértékelt önkormányzati beruházásokból, nem
csak vissza kellett csorgatni, de a nyertes cégeknek az embereiket is be kellett léptetni a
megfelelő alapszervezetekbe . Ez nemcsak közszájon forog, hanem a sajtó (például Figyel ő
2007. február 1-7 . szám) részletesen leírta . Az MSZP felsőbb szintjein, bár személye s
beszélgetéseim alapján állíthatom, hogy mindenki tud a visszaélésekrő l nem tesznek semmit ,
hiszen a fővárosi és országos választmányban taglétszámarányosan választanak küldötteket ,
és így Kőbányának akkora a súlya, mint 5-6 más kerületnek együtt . A kör bezárult.

A kőbányai MSZP tagjai feljelentést tettek az ügyben, amivel a nyomozóhatóságok ne m
voltak hajlandóak foglalkozni, mondván az ügyészség nem gyakorol törvényesség i
felügyeletet a párt működése felett . Az ügyészség álláspontja azonban téves, hiszen Kőbányán
nem csak a párt törvényes működésével kapcsolatosan vet fel kérdéseket, hogy vállalkozók
úgy juthatnak munkához, ha munkásaikat papíron beíratják a helyi szocialisták megfelelő
alapszervezetébe. A fantomtagokkal átvették a politikai hatalmat K őbányán, majd az íg y
megszerzett hatalom segítségével újabb gazdasági visszaéléseket követtek el .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
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Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr !

Ha az egyik fővárosi kerület alpolgármesterét munkaidőben beidézik az ügyészségre, az
alpolgármesteri irodájában házkutatást tartanak, éveken keresztül beidézik az önkormányzat i
képviselőket, köztisztviselőket tanúnak, és mégsem történik semmi, az a jogállamba vetet t
hitet nagy mértékben aláássa .

Ezért kérdezem meg, hogy hol tart most Kaszab Csaba ügye . Történt-e vádemelés, vagy
lezárták az ügyet, esetleg még mindig nyomoznak?

Miért nem foglalkozik az ügyészség érdemben a korrupcióra épül ő fiktív pártszervezéssel és
gazdasági visszaélésekkel, amikor még olyan emberek is hajlandók tanúskodni, akik a kerület i
pártvezetők utasítására személyesen vettek részt ebben?

Az ország és a kőbányai közélet megtisztulásának reményében tisztelettel :
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